
 

 

 

    

   

 

Referat af skolebestyrelsesmøde d. 30. sep. 2019 

Afbud: Jeppe, Jesper G, Rasmus 

Mødeleder: Kn 

Referent: Aa 

 

Pkt. 1. 

Faste punkter: 

a. Gensidig orientering:   

- Byrådet 

- Skolen  

• TV-2 på besøg ang. tema om børns trivsel, har optaget projektet om robusthed i 

overbygningen (Upright). 

• 6. årgang spiller Fame. 

• Turismekonference i Aula 3 den 8. okt. 

• Elevrådet inddrages meget. 

• Datoer for dialogmøder sendt ud til SB. 

• Robotplæneklipperen er blevet ødelagt i weekenden, fordi nogen har hoppet på den. 

• Aula erstatter Skoleintra, men intra fortsætter indtil sommerferien. 

• Salatboden starter igen på Bakken hver dag (bortset fra torsdag) – suppleret af 

Skolemad.nu, som starter op med bestillinger fra mandag efter efterårsferien. 

• Der skal laves høringssvar på kommunens budget inden 4. okt. 

- Formanden 

- Elevrådet 

• Referater fra møderne sendes til SB. 

• 2 elever deler formandsposten. De 2 elever + 3 elever mere har dannet en elevrådsbe-

styrelse. 

• Evaluering af mobilfri skole. 

 

Pkt. 2.  

Evaluering og tilbagemelding på åbent hus. 

• Det var en rigtig god dag med god stemning og mange mennesker. 

• Mange forældre var glade for at se faglokalerne, som de jo ellers aldrig kommer i. 

• Evt. holde åbent andre dage – måske i samarbejde med foreningerne. Evt. lave loppemarked 

eller sponsorløb, hvor indtægten går til elevrådet og deres ønsker.  

• Meget få ønskede at tale med skolebestyrelsen. 

• Explonaut-bilen har til formål at gøre mellemtrinnet nysgerrige på naturfagsområdet.  

 

Pkt. 3. 

Praksisinfo – Skolebestyrelse (se vedhæftede) 

• Nyeste info om skolebestyrelsens arbejde sendes ud sammen med referatet. 



• Hvordan gøres bestyrelsen mere synlig? 

• Der skal tages billeder af skolebestyrelsen. 

• Hver forældrevalgt får tilknytning til bestemte årgange. Kn laver et forslag til fordeling til 

næste møde. 

 

Pkt. 4 

• I intra er der fejl i listen over de lærere, der er tilknyttet de enkelte klasser.  

 


